



## SKOLEBESTYRELSESMØDE

<b>DATO</b>	14.12.2022
<b>TID</b>	Kl. 18.30 - 21.00 - <b>N.B.: Økonomiudvalget mødes kl. 17:30-18:25</b> <b>Udvalgets dagsorden fremgår af punkt 5.</b>
<b>STED</b>	Lærerværelset
<b>DELTAGERE</b>	Søren, Lisa, Thomas, Henrik, Kasper, Hanne, Jens, Taya, Susanne, Anni, Allan, Taya, Jens
<b>FRAVÆRENDE</b>	Hanne, Kasper
<b>ORDSTYRER</b>	Thomas
<b>REFERENT</b>	Lisa
<b>KAGELEDER</b>	Søren, Hanne, Jens, Taya, Susanne, Anni, Allan, Lisa, Thomas, Henrik, Kasper

Orientering (O), Beslutning (B), Drøftelse (D)

<b>PUNKT 1</b>	<b>Formalia</b>
ANSVARLIG / TID	Thomas/ Lisa - 5 min. (Slut kl. 18.35)
FORMÅL	Dagsorden godkendes. Eventuelle tillægspunkter?
REFERAT	Godkendt. Susanne og Thomas har et punkt til evt.

<b>PUNKT 2</b>	<b>Orientering fra formanden (O/B)</b>
ANSVARLIG / TID	Søren / 15 min. (Slut kl. 18:50)
FORMÅL	<ul style="list-style-type: none"> <li>Opdatering på skolebussen. <i>Planen er stadig, at der skal sættes ny motor i inden vinterferien.</i></li> </ul>
REFERAT	<ul style="list-style-type: none"> <li>Dato på bestyrelses-Erfa med Feldballe Friskole <i>Søren sender skolen oplæg med 2 mandage i januar og aftaler præcist tidspunkt.</i></li> <li>Messen i Grenå <i>Søren har booket en stand til os og vi planlægger videre i det nye år. Messen er den 11/12 marts og når vi nærmer os vil bestyrelsen gerne have frivillige forældre til at hjælpe med at dække vagtplanen ind og udbrede kendskabet til vores skole i Grenå :)</i></li> <li>LED lys i klasselokalerne <i>Søren er i gang med at undersøge priser på udskiftning. Han har</i></li> </ul>



*“hyret” Ulrik med ind til at hjælpe med opgaven.*

<b>PUNKT 3</b>	<b>Drøftelses- og orienteringspunkter fra skoleleder (O)</b>
ANSVARLIG / TID	Susanne / 15 min. (Slut 19:05)
FORMÅL	Drøftelse og beslutninger
REFERAT	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Andet</li> </ul> <p><i>Skolen har haft besøg af den tilsynsførende igen. Ledelsen har en god dialog med ham.</i></p> <p><i>Susanne vil gerne have der bliver et tættere bånd mellem elevrådet og skolebestyrelsen. Vi aftaler at et par fra vores bestyrelse kommer med til et elevrådsmøde.</i></p> <p><i>Arbejdspladsen er pt. ramt af sæsonpræget sygdom og vi har udfordringer med at få vikardækket. Vi forsøger så vidt det overhovedet er muligt at vikardække 1:1 med de vikarplaner, der bliver lagt af de sygemeldte for egen klasse.</i></p> <p><i>Vi søger derfor vikarer med lys og lygte. Henvendelse kan ske til Susanne.</i></p>

<b>PUNKT 4</b>	<b>Orientering fra medarbejderrepræsentant (O)</b>
ANSVARLIG / TID	Allan / 10 min. (Slut 19:15)
FORMÅL	Hvad der rører sig i medarbejdergruppen m.m.
REFERAT	<i>Der er ved at blive udarbejdet APV - arbejdet påbegyndes efter nytår. Medarbejderne glæder sig til en tiltrængt juleferie efter et spændende efterår med den nye skolestruktur.</i>

<b>PUNKT 5</b>	<b>Orientering fra Økonomiudvalget (O)</b>
ANSVARLIG / TID	Søren & Thomas/ 15 min. (Slut 19:30)
FORMÅL	Orientering fra Økonomiudvalgsmødet
REFERAT	<i>Som det ser ud lige nu holder vores budget for i år. Dette til trods for, at flere poster er blevet dyrere i 2. halvår 2022. Heldigvis har vi kunnet hente en del penge ind på færre vikardækninger.</i>



<b>PUNKT 6</b>	<b>Gennemgang af Budget 2023 (D/B)</b>
ANSVARLIG / TID	Susanne/ 30 min. (Slut 20:00)
FORMÅL	Drøftelse af budgettet med henblik på vedtagelse/godkendelse
REFERAT	<i>Som det ser ud lige nu er der for mange usikkerheder til, at budgettet kan vedtages pt. Beslutningen udskydes til januar mødet.</i>

### **PAUSE (10 min) - (Slut 20:10)**

<b>PUNKT 7</b>	<b>Orientering fra Dome-projektet (O)</b>
ANSVARLIG / TID	Henrik/ 10 min. (Slut 20:20)
FORMÅL	Opdatering fra Dome-projektet
REFERAT	<i>Vi har modtaget FLAK midlerne på 116.000 kr. De er og skal forblive øremærket.</i>

<b>PUNKT 8</b>	<b>Skolekredsen (D/B)</b>
ANSVARLIG / TID	Økonomiudvalget/ 10 min. (Slut 20:30)
FORMÅL	Skolekredsen - antal medlemmer og hvordan vi tiltrækker flere?
REFERAT	<i>Udskydes til januarmødet</i>

<b>PUNKT 9</b>	<b>Inflationsregulering af skolepenge (B)</b>
ANSVARLIG / TID	Økonomiudvalget/ 5 min. (Slut 20:35)
FORMÅL	
REFERAT	<i>Det besluttet at skolepengene skal indeksreguleres hver 6. måned med start fra august 2022 og derpå pr. februar 2023. Se mere herom på skolens hjemmeside. N.B. Her skal teksten rettes; ikke pr. januar, men pr. februar.</i>

<b>PUNKT 10</b>	<b>Orientering fra Venneforeningen (O)</b>
ANSVARLIG / TID	Anni/ 10 min. (Slut 20:45)
FORMÅL	Orientering fra Venneforeningen

**REFERAT**

REFERAT	<p><i>Venneforeningen søger en frivillig til at føre deres forholdsvis simple regnskab. Henvendelse til Anni.</i></p> <p><i>Venneforeningen er ved at stable et filmarrangement på benene for eleverne på friskolen.</i></p> <p><i>Det kommer til at foregå på vandrehjemmet i Gjerrild og vil blive klasseopdelt. Følg med på intra og de sociale medier hvor der i det nye år vil komme mere info. Overskud fra arrangementet vil gå til venneforeningen.</i></p>
---------	---

<b>PUNKT 11</b>	<b>Punkter til næste bestyrelsesmøde</b>
ANSVARLIG / TID	Thomas/ 5 min. (Slut 20:50)
FORMÅL	Ønsker til møderne i dette skoleår?
REFERAT	<p>Kommende bestyrelsesmøder:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>18. januar 2023</li> <li>22. februar 2023</li> <li>15. marts 2023</li> <li>12. april 2023</li> <li>Generalforsamling 19. april</li> </ul> <p>Fællesmøder mellem bestyrelse og medarbejdere:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Torsdag den 24. november kl. 15-18</li> <li>- Torsdag den 9. marts kl. 15-18</li> </ul>

<b>PUNKT 12</b>	<b>Eventuelt</b>
ANSVARLIG / TID	Alle/ 10 min. (Slut 21:00)
FORMÅL	Evt. andre emner
REFERAT	

***Med venlig hilsen Formandskabet***

# Gjerrild-Bønnerup Friskole

## REFERAT



### TIL UNDERSKRIFT

**SØREN KEJSER - FORMAND**

**THOMAS CHRISTENSEN -  
NÆSTFORMAND**

**LISA KLEMMENSEN -  
BESTYRELSESMEDLEM**

**HENRIK MAJLUND TOFT -  
BESTYRELSESMEDLEM**

**KASPER SØRENSEN -  
BESTYRELSESMEDLEM**

**HANNE RASMUSSEN -  
BESTYRELSESMEDLEM**

**JENS BACHMANN -  
BESTYRELSESMEDLEM**

**TAYA SMITH - 1. SUPPLEANT**